
Schůze výboru Základní odborové organizace FLÚ 

14. 11. 2024 14:00–15:15 

 

Přítomní členové výboru: Jan Bierhanzl, Hynek Janoušek, Pavel Nývlt, Alena Sarkissian. 

 

Na popud Aleny Sarkissian výbor projednal potřebu rozpočtového plánování v delším 
časovém horizontu, vytvoření rozpočtové rezervy a možných odborových akcí v průběhu 
příštího roku. 

Jan Bierhanzl upozornil na přetrvávající problém nevypotřebovaných poukázek z loňska. 
Přítomní členové Výboru podpořili návrh, aby po poslední adresné urgenci budou zbylé 
poukázky zařazeny do loterie, jejímiž výherci budou moci být všichni členové ZOO, kteří si 
své poukázky již vyzvedli; detaily budou určeny poté, co bude jasné, kolik peněz na 
poukázkách zbude. Návrh bude přeložen výboru k hlasování per rollam. 

Jan Bierhanzl informoval, že stav účtu ke 14. listopadu činil 258,741,85 Kč. 

Jan Bierhanzl a Alena Sarkissian informovali o své schůze s ředitelem FLÚ 4. 11., na níž 
byla probrána následující témata: 

1) Otázka mezd. Zástupci výboru zopakovali svou nabídku koordinovaných akcí 
v rámci 3. vědní oblasti AV. Ředitel přislíbil neformální sondování podpory pro takovéto akce. 
Zástupci výboru dále upozornili na nový mzdový předpis UK, který může do budoucna 
ohrozit zaměstnávání mladých pracovníků na FLÚ. 

2) Zástupci výboru poděkovali řediteli za zajištění DeepL. 

3) Úpravy atestačního procesu. Ředitel informoval, že po připomínkách ZOO a Rady 
pracoviště k dosavadnímu návrhu úprav Přílohy č. 2 k atestačnímu řádu dojde k podstatným 
úpravám atestačního řádu i příloh, a vyzval výbor k zaslání definitivní podoby návrhů úprav 
atestačního řádu. Pavel Nývlt slíbil, že ji připraví k hlasování per rollam. 

4) Sebehodnocení servisních pracovníků (toto téma zástupci výboru projednali i na 
pozdější schůzce s HR manažerkou FLÚ), které bylo zamýšleno jako pomůcka pro přípravu 
podkladů k diskusím mezi vedoucím a pracovníky servisních oddělení. Zástupci odborů 
upozorňovali, že při těchto diskusích by kvůli sebehodnocení mohla nastat možnou 
informační nerovnost mezi vedoucími pracovníky a pracovníky servisních oddělení. 

5) Ustanovení autorského zákona ve věci zaměstnaneckých děl a jeho možné finanční 
dopady. V této věci budou zástupci výboru iniciovat další jednání s dalšími pracovišti 3. vědní 
oblasti. 

Na popud Aleny Sarkissian výbor projednal otázku dalšího financování jógy v souvislosti 
s nedostatečným zastoupením pracovníků servisních oddělení v odborové organizaci. 



Pavel Nývlt informoval, že byl osloven s žádostí o účast ve fokusní skupině zaměřené na 
sladění vědecké práce a péče o děti předškolního nebo raného školního věku, na možnosti 
podpory pečujících osob ve FLÚ a podporu po návratu z rodičovské dovolené. Skupina se 
sejde v druhé polovině listopadu, Pavel Nývlt podá zprávu na příštím zasedání výboru. 

Termín příštího zasedání výboru bude stanoven s ohledem na to, zda bude třeba pořádat loterii 
o nevyzvednuté poukázky. 

V hlasování per rollam ve dnech 15.–19.11. výbor: 

1) schválil definitivní podobu návrhů úprav atestačního řádu (6 hlasů pro, 0 proti, 1 se zdržel). 

2) schválil návrh uspořádat loterii o nevyzvednuté poukázky za rok 2023 (6 hlasů pro, 0 proti, 
1 se zdržel). 


